
Folkemøte Forsøl  

 

Tema: Kommuneplanens samfunnsdel og arealdel 

Dato: 7. september 2020 

Deltagere: 8 fremmøtte innbyggere + 7 fra administrasjonen 

 
Administrasjonen innledet om kommuneplanens samfunnsdel og arealdel. 
 

 

Innspill /forslag: 

 Bytte av VA i Forsølringen etterlyses 

 Brøyting av innfartsveien vinterstid- nedprioritert i kontrakten. Eventuelt 

varslingssystem slik at beboerne får informasjon om at det vil bli stengt. 

Slik det er i dag, mangler det forutsigbarhet. 

 Veiutbedring - det fyker igjen på Forsølhøgda, flågan og ved crossbanen. 

Hva kan gjøres? 

 Brøyterutiner i veiene inne i Forsøl: det er behov for å ta opp alle veiene 

før man brøyter bredde i enkelte gater. 

 Lekeplassen (bak gammelbutikken)/gapahuken) er i dårlig forfatning og  

bør repareres. 

 Det er viktig at det er tilgjengelig næringsareal til ulike næringer, ikke 

bare fiskeri. 

 Samlingspunkt for ungdommer- klubb. 

 Grendehuset - for lite strømkurser- sikringene går hele tiden. 

 Gang og sykkelsti til byen inkludert gatelys er en viktig forbedring som 

bør komme.  

 Bedre bussforbindelse - det var godt tilbud/ruter for to år siden. Nå er det 

endret/forverret. 

 Hvordan sette Forsøl på kartet?  

 Oppgradering / vedlikehold av skolebygget. 

 Kan man få til et samlingssted for ungdom og andre grupper på skolen? 

 Uteareal i skolegård bør oppgraderes.  

 Bedre markedsføring av Forsøl - tomter og tilskuddsordninger.  

 Sykkel og gangsti gjennom bygda/boligstrøk . 

 Ønske om utvikling av turisme i Forsøl. 

 Behov for å fjerne båtvrak - 2 stk - innenfor Nilsenkaia og ved Mosesen. 

Det viktigste er at 

 Forsøl fortsatt er en levende bygd om 12 år og at innbyggerne opplever 

bolyst. 

 Kommunen må ivareta bygda. 



 


